
 
 
 
 
 
 
 

Fractie: CU-SGP 

Naam: Yosef van der Horst 

Onderwerp: Sluiting therapiebad Kinderbehandelcentrum Espelerweg 

Datum indiening vragen: 10 juli 2023 

 

Vragen: 
 
Hierbij de schriftelijke openbare vragen aan het college over het sluiten van het therapiebad bij het 
Kinderbehandelcentrum aan de Espelerweg: 
 

1. Is het college op de hoogte gesteld door het Kinderbehandelcentrum dat het therapiebad 
gesloten wordt per 1 september 2023? Zo ja wat vindt u hiervan in het licht van de kwaliteit 
van de zorg? 
Antwoord: 
Ja, op 5 juli 2023 heeft Triade Vitree een brief gestuurd waarin zij aangeven de 
zwembaden op twee locaties te sluiten, in KBC Noordoostpolder en KBC Almere. We 
betreuren de sluiting van het therapiebad voor kinderen die hier baat bij hebben. Het 
therapiebad valt niet onder het zorgaanbod voor kinderen met een beschikking vanuit 
de Jeugdwet. Voor kinderen met een Wlz-indicatie, waarbij veelal sprake is van een 
lichamelijke en/of motorische beperking, is het therapiebad onderdeel van het 
zorgaanbod. De verantwoordelijkheid voor de zorg vanuit de Wlz ligt bij het 
zorgkantoor. 
 

2. Welke argumenten zijn hierbij aangevoerd voor het sluiten van dit therapiebad bij het 
Kinderbehandelcentrum? 
Antwoord: 
Triade Vitree geeft in de brief aan hiervoor te hebben gekozen door de hoge en 
toenemende investerings- en exploitatiekosten. Factoren zoals wetgeving, 
energieprijzen en duurzaamheidseisen hebben bijgedragen aan deze kostenstijging.  
 

3. Is het college in gesprek gegaan met het kinderbehandelcentrum om de on- en mogelijkheden 
te bespreken om het therapiebad open te houden? En wat zijn deze on- en mogelijkheden? 
Antwoord: 
Gemeente Noordoostpolder heeft in samenwerking met gemeente Urk intensief 
gesprekken met Triade Vitree over het KBC.  Er is niet gesproken over de voorgenomen 
sluiting van het therapiebad omdat dit geen onderdeel uitmaakt van het zorgaanbod 
van kinderen met een beschikking vanuit de jeugdwet. 
 

4. Gezien de financiële situatie (11,8 miljoen euro verlies in 2022) van Triade Vitree zijn 
bezuinigingen begrijpelijk, maar wat vindt u als college van deze bezuiniging bij de meest 
kwetsbare groep inwoners van de Noordoostpolder? 
Antwoord: 
We vinden de sluiting van het therapiebad jammer voor de kinderen die hier baat bij 
hebben en begrijpen de zorgen van ouders. We hechten waarde aan het behoud van 
voldoende voorzieningen voor onze inwoners. Daarom willen we verkennen waar de 
mogelijkheden liggen. We gaan hierover in gesprek met Triade Vitree en het 
zorgkantoor.  
 

5. Welke mogelijkheden ziet u als college om toch hierop in te grijpen en bent u bereid om dit te 
doen? 
Zie antwoord vraag 4. 
 



6. Voldoet het kindbehandelcentrum nog aan haar verplichting om kwalitatieve zorg te leveren 
aan de kinderen na het sluiten van het therapiebad op 1 september 2023? En waar baseert u 
uw antwoord op? 
Zie eerdere antwoorden.  

 
7. Welke kosten denkt men te besparen met het sluiten van het therapiebad? Er is recent nog 

ruim geïnvesteerd (nieuwe plafondlift, douchebrancards etc.) in het therapiebad. 
Antwoord: 
De beoogde financiële besparing is bij ons niet bekend. De inhoudelijke besparing is te 
vinden bij het antwoord op vraag 2.    

 
 
 
 

Datum beantwoording vragen: 24 juli 2023 

Contactpersoon: Tineke van der Pol 

 
 
 


